
Zápis ze schůze OV Zpč. jezdecké oblasti ze 4. dubna 2011 v Martinicích 
 

Přítomni: Antonín Pittner, Martin Pecka, Dana Denková, Jaroslav Jindra, Jan Paleček 

Host: Milan Málek 

 

 
1) Probrán zápis z minulé schůze 

 

2) Probrána došlá pošta 

 

3) Podána informace z jednání Rady ČJF – A. Pittner 

 

4) Okruh činností členů OV: 

- A. Pittner - předseda 

- M. Pecka – zastupující člen do Rady ČJF, mediální činnost, sponzoři, případná spolupráce s chovatelským svazem, s Asociací 

parkurových jezdců apod. 

- D. Denková – vzdělávání v oblasti (počáteční spolupráce s Mgr. Jáchimovou), ekonomická spolupráce se sekretářem 

- J. Jindra – jezdecký sport v oblasti, organizace sport. soustředění pro talentovanou mládež (dle úvahy možnost spolupráce s Ing. 

Mentlíkovou), schvalování rozpisů (počáteční spolupráce s Pavlem Hyťhou) 

- J. Paleček – ekonomické (spolupráce s D. Denkovou) a sekretářské činnosti 

 

5) Sekretář oblasti pošle do 10.4.2011 na sekretariát ČJF žádost o položkové čerpání výdajů na SCM a TM z rozpočtu 2010 spolu 

s klíčem těchto čerpání, na jehož základě jsou prostředky rozdělovány jednotlivým subjektům a oblastem. Dále bude připojena žásto 

pro totéž v roce 2011. – termín dodání ze strany ČJF do 30.4.2011. 

 

6) Sekretář oblasti pošle na ČJF žádost o možnost internetového prohlížení bankovního podúčtu naší oblasti, instalace tohoto 

přístupu na PC sekretáře oblasti – info ze strany ČJF do 5 dnů od doručení žádosti. 

 

7) OV podporuje myšlenku povinných členských příspěvků do ČJF. V případě jejich zavedení navrhuje ponechat licenční poplatky 

lidí na stávající úrovni (viz nový návrh ČJF pro konferenci). 

 

8) OV uvažuje o zavedení poplatku z každého startu na závodech (např. 5,- Kč za start), který by platili pořadatelé na účet oblasti. 

Varianta – návrh na placení celostátně s použitím těchto peněz na vylepšení výpočetního systému pro výsledky a podporu systému 

centrálních přihlášek na závody. Bude ještě projednáno s některými pořadateli závodů a upřesněno – zajistí M.Pecka 

 

9)Domluvit se správcem webových stránek oblasti (Petr Hyťha) na lepší grafické úpravě stránek a členění informací – Paleček zajistí 

kontakt mezi M. Peckou a P. Hyťhou, M.Pecka zajistí přípravu nových návrhů vzhledu  a sestavení webu, supervizi webu bude 

zajišťovat M.Pecka 

 

10) Zajistit změnu kontaktních údajů na webu - Paleček 

 

11) M. Pecka a D. Denková si v Praze na GE Money Bank zajistí podpisové právo k podúčtu oblasti – žádost aktivuje Dana Denková 

na ČJF 

 

12) Zajistit zasílání poplatků adeptů na ZZVJ přímo na účet oblasti – variabilní symbol = rodné číslo před lomítkem – zajistí Paleček 

+ Denková – do budoucna není přípustná jakákoliv jiná forma platby než bezhotovostním převodem na bankovní účet Západočeské 

oblasti 

 

13) Provedena úprava sboru rozhodčích na květnové závody – zaneseno do rozvrhu rozhodčích 

 

14) Pro J. Jindru – dočasný rozvrh rozhodčích pro 2011, průměrný počet účastníků OM, STP OM – zajistí Paleček 

 

15) Úkol pro členy OV do příští schůze – seznámit se s návrhem nových stanov ČJF 

 

16) Příští schůze 3.5. v 16.00 hod., místo se pokusí zajistit M. Pecka v Plzni. Hlavní bod jednání – záležitosti kolem konference ČJF. 

Na schůzi pozvat jako hosty Jiřího Lužu a Jaroslava Rédla. 

 

Úvahy pro další jednání –  

- zavést společné OM pro příslušné disciplíny, projednat pořadatele, zviditelnit OM, pokusit se zajistit větší finanční podporu 

OM, zajistit medializaci OM a zavést propagační aktivity Západočeské oblasti vedoucí k větší známosti jezdeckého sportu  

- OV zpracuje systém podpory rozhodčí a stavitelů tak, aby byla umožněna kontinuální praxe těchto funkcionářů a zvýšení 

jejich kvalifikací 

 

 

 

Zapsal: Paleček 

 

 


